
Zastupitelstvo Všestary 25.6.2020.doc.doc Stránka 1 z 16 

 
 

Zasedání zastupitelstva dne 25. 6. 2020  

Místo konání: areál SDH Rosnice 
Přítomni:. Čapková Dohnalová Marika DiS , Ing. Derner Michal MBA, Došel Jaroslav, Ing. Fof Vladimír, 
Kocián Tomáš, MUDr. Kovalský Michal, Novák Jiří, Novák Stanislav, Rezková Ladislava, Ing. Šandera Pavel, 
Válek Leoš, JUDr. Zlatohlávková Zuzana. 
Omluveni: Bělohoubek David, Hájek Martin, Mgr. Zlatohlávková Zuzana 
Osadní výbory: Josef Pešek, Miroslav Pešek 
 
Zahájeno: 18:00 hod. 
 

1. Zahájení, určení zapisovatele, volba návrhové komise, volba ověřovatelů zápisu 
 
Předsedající: Konstatuji, že zastupitelstvo bylo řádně svoláno a uveřejněno dne 17.6.2020, tj. s 
požadovaným předstihem alespoň 7 dní. Přítomno je 11 zastupitelů, tedy nadpoloviční většina všech členů 
zastupitelstva a zastupitelstvo je usnášení schopné. Po určení zapisovatele proběhne volba návrhové 
komise, ověřovatelů a schválení programu. Rozprava bude probíhat ke každému bodu programu zvlášť. 
Zápis z předchozího jednání byl vyhotoven, ověřen a je předložen k nahlédnutí.  
Přítomné zastupitele i ostatní občany vítám a přeji nám všem moudré rozhodování.  
 

• Jako zapisovatelka určena pí. Andrea Netušilová.  
 

• Do návrhové komise byli navrženi: Novák Stanislav, Kocián Tomáš 
 
Přítomných zastupitelů před hlasováním  11 
Návrh usnesení č. 76/2020: ZO schvaluje pro zasedání ZO Všestary konaného dne 25. 6. 2020 návrhovou 
komisi ve složení Novák Stanislav, Kocián Tomáš 
Hlasování o usnesení č. 76/2020: pro 9, proti 0, zdržel se 2  – bylo / nebylo schváleno.  
 

Na ověřovatele zápisu byli navrženi: Novák Jiří, Došel Jaroslav 
 
Přítomných zastupitelů před hlasováním  11 
Návrh usnesení č.  77/2020: ZO schvaluje pro zasedání ZO Všestary konaného dne 25. 6. 2020 jako 
ověřovatele zápisu Novák Jiří, Došel Jaroslav 
Hlasování o usnesení č. 77/2020: pro 9, proti 0, zdržel se 2  – bylo / nebylo schváleno.  
 
Námitky proti minulému zápisu, tj. zápisu z 28. 5. 2020.  
Bez námitek k minulému zápisu 

 
2. Schválení programu              
Návrh programu 
1. Zahájení, určení zapisovatele, volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu 

2. Schválení programu  

3. ZŠ a MŠ Všestary – informace k ukončení školního roku 

4. ČOV a kanalizace  

• Informace o průběhu stavby  

• Přeložka vodovodu „Za sušárnou“ – záměr vložit do majetku VAK 

• Soukromé části kanalizačních přípojek 

• Dodatečné stoky Všestary (směr Světí) a Rosnice (4RD)  

• Napojení provozně související kanalizace 

5. Připomínky občanů 
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6. Informace o přípravě a průběhu dalších akcí 

• Vestavba bytů čp.35 

• Chodníky Rozběřice 

• Chodníky Všestary 

7. D35 – odpočívka 

8. Závěrečný účet obce za rok 2019 

9. Územní plánování a územní studie 

10. Valná hromada DSO Mikroregion OPZ 1866 

11. Informace z rady obce 

12. Žádosti o dotace a dary 

13. Úhrada faktur 

14. Pozemky – smlouvy o věcných břemenech, Chlumský hřbitov (v k.ú. Lípa) 

15. Závěr   

 
Přítomných zastupitelů před hlasováním 11 
Návrh usnesení č. 78/2020: ZO schvaluje program zasedání ZO Všestary konaného dne 25. 6. 2020 
Hlasování o usnesení č. 78/2020: pro 11, proti 0, zdržel se 0 – bylo / nebylo schváleno.  
 
 

3. ZŠ a MŠ Všestary – informace k ukončení školního roku 
Důvodová zpráva pro jednání zastupitelstva dne 25. 6. 2020 
Předkladatel: Ing. Zarine Aršakuni, ředitelka ZŠ a MŠ Všestary 
 
zprávu podá paní ředitelka 
 
Celé druhé pololetí se řešil více koronavirus než studijní část, ke které je škola předurčena. V únoru bylo ve 
škole více nemocných učitelů než zdravých, z toho důvodu byly chřipkové prázdniny od 10.2. do 14.2.2020. 
S obavou jsme očekávali jarní prázdniny, kdy jsme věděli, že někteří studenti i zaměstnanci jedou do 
postižených oblastí. 9.3.2020 se vrátily děti do školy a museli jsme zjišťovat, kdo kde byl na prázdninách. 
11.3.2020 se poprvé ozval ministr školství a bylo nám řečeno, že máme zajistit distanční výuku a bylo to na 
vedení školy, jakým způsobem toto zajistí. Na stránky školy se dávaly úkoly, které děti měly plnit. Stěžejními 
body byly český jazyk, matematika a anglický jazyk. Nikdo nám neřekl, jak máme děti hodnotit. Školní 
jídelna vařila pro školkové děti a pro cizí strávníky na rozvoz obědů. Distanční výuka probíhala a 13.3.2020 
ministerstvo školství poslalo informace pro distanční výuku. Byla zvolena nejjednodušší cesta, byla využita 
e-mailová adresa rodičů a starších dětí. V tu chvíli to byla nejrychlejší cesta, jak tuto výuku využít. První on-
line výuka proběhla 18.3.2020 matematikou v osmé třídě. Třídní učitelé dělali i třídnické hodiny. Postupně 
chodily informace a uvolňovala se opatření a největší problém byl připravit děti na přijímací zkoušky. Žáci 
devátých tříd nastoupili 11.5.2020 a byli rozděleni do dvou skupin. Od 25.5.2020 byla otevřena škola pro 
žáky prvního stupně. 8.6.2020 byla otevřena škola pro druhý stupeň, ale nebylo to dané pro klasickou 
výuku, ale pro socializaci dětí. Ing. Aršakuni zaslala rodičům dotazníky, výtah z těchto dotazníků uvede do 
výroční zprávy. Nyní máme velkou zkušenost a kdyby přišla druhá vlna, má škola představu, jak by 
fungovala. Byla to obrovská zkušenost, kterou by raději oželela. Poděkovala zastupitelům a obci za pomoc 
ohledně roušek, dezinfekce a především za podporu.  
 
JUDr. Zlatohlávková – dotázala se Ing. Aršakuni, jestli je jí známo, zda škola má sociálně slabé žáky, protože 
v tomto případě by měl zřizovatel těmto rodinám pomoci.  
Ing. Aršakuni – dotazovala se na to a má informaci pouze o jedné rodině, která není technikou vybavena. 
V případě potřeby je škola připravena této rodině pomoci např. vybavení technikou, aby děti mohly 
pracovat on-line.  
JUDr. Zlatohlávková – chápe to dobře, že škola má k dispozici vybavení, které je schopná zapůjčit?  
Ing. Aršakuni – ano máme vybavení, které zapůjčíme.  



Zastupitelstvo Všestary 25.6.2020.doc.doc Stránka 3 z 16 

 
 

4. ČOV a kanalizace  
Důvodová zpráva pro jednání zastupitelstva dne 25. 6. 2020 
Předkladatel: Ing. Michal Derner, MBA; Ing. Jan Domáň – TDI  
 

a) Informace o průběhu stavby 
 

❖ financování 
Přehled fakturace dodavatele stavby 
 

 cena stavby celkem vč. dodatků 194 113 799,79   

období fakturace celkem  

2019 celkem  mezisoučet  56 062 384,25   

1/2020 fa 3351190455 Kvis 01_2020 2 285 428,03   

2/2020 fa 3351190477 Kvis 02_2020 10 192 495,46   

3/2020 fa 3351190512 KVIS 03_2020 19 445 663,66   

04/2020 fa 3351200040 KVIS 04_2020  18 394 570,66   

04/2020 D3 fa 3351200041 Kvis 04_2020_D3 (ZL2) 496 039,44   

04/2020 D4 fa 3351200042 Kvis 04_2020_D4 (ZL3) 709 233,00   

04/2020 D5 fa 3351200043 Kvis 04_2020_D5 (ZL4) 224 340,87   

04/2020 D5 fa 3351200044 Kvis 04_2020_D5 (ZL5) 316 874,60   

05/2020 fa 3351200091 KVIS 05_2020 10 871 847,06   

2020 celkem  mezisoučet  62 936 492,78   

      

 od počátku  118 998 877,03   

 zbývá 75 114 922,76   

 
čerpání úvěru (do 31.12.2020)   47.099.271,07 Kč 
uhrazeno 5 splátek jistiny za 01 – 05/2020             2.257.500 Kč  
zbývá k čerpání     17.900. 728,93 Kč 
 
dotace od SFŽP  115.296.999,49 
přijaté   37.928.693,92  za fakturace do 01/2020  
zůstatek k čerpání  77.368.305,57 Kč 
 

❖ Průběh stavby 
Ing. Jan Domáň – TDI:   
 

• 100 Všestary   
probíhá montáž poslední stoky podél Melounky (ke Všestarce)  
od 25.5. do 12.7.2020 uzavírka ulice od OÚ směr Rozběřice – oprava komunikace (předpoklad zkrácení 
termínu: asfaltování povrchů 29.6 - 1.7.2020)  
 
dokončují se asfalty a přípojky. Jedna stoka ve Všestarech probíhá.  
 

• 104 ČOV Všestary 
stavební objekty dokončeny, dokončuje se kompletace technologie, zbývají dokončit komunikace a oplocení  
Pro provozní zkoušky chybí připojení ČEZ – termín realizace 29.6.2020 
 
- průběžně se řeší drobné změny na čistírně, ale nejedná se o nic zásadního, co by se mělo promítnou do 
ceny díla. Vyhodnotí se zkušební provoz, pan starosta dostal za úkol zajištění proškolení pro budoucí 
obsluhu čistírny, jedná se o cca 4 lidi.  
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• 210 Rozběřice  
stavba přípojek veřejných částí přípojek 
Termín asfaltování komunikací bude upřesněn i ve vazbě na stavbu chodníku,  
 
- stavba kanalizačních stok je dokončena, dokončují se veřejné části přípojek, probíhají průběžně jednání se 
správcem komunikace (zastupuje paní Babková), probíhají pochůzky, kde se správa vyjadřuje k úpravám 
atd. Chodníky jsou v místech, kde se stavěla kanalizace, nejprve se mají udělat chodníky a obruby a posléze 
bude doasfaltováno.  Pokud se podaří dokončit chodníky do září, tak začátkem října by se mohlo začít 
asfaltovat.  
 
V 19:00 hodin se dostavila Marika Čapková Dohnalová 
 

• 220 Lípa  
stoka směr Čistěves v dílčích uzavírkách k I/35+ 
stoka podél I/35 v souběhu s výtlakem na Rozběřice – přerušeno pro archeologický nález (hrob ze starší 
doby bronzové (20. – 17. stol. př.n.l.)  
 
- chybí dokončit část výtlaku směrem na Rozběřice, probíhá komunikace se Správou silnic, kde Lípa spadá 
pod Hořice, nikoli Hradec Králové. Dojde k opravám i opačného pruhu vozovky a sanace, budou se 
doplňovat obruby.  
 

• 310 Rosnice  
provedeny opravy povrchů komunikace Rosnice - Všestary  
zahájena stoka u sušárny  
 
Původní plán kraje byl, že se vyasfaltuje až do křižovatky, v návaznosti na Covis 19 jsou omezené finance a 
kraj začal ustupovat ze slibů a okleštil dost věcí na minimum. 
 
Gravitační kanalizace je v rozporu se současným terénem, projektant to musel přeprojektovat zdarma. Na 
stoce A1 se pracuje a budou tam nějaké dodatečné náklady.  
 

• 320 Bříza  
přerušena stoka na „Rabačov“, dokončena stoka přes náves kolem hospody,  
zahájen výtlak směr Rosnice 
probíhá stoka směr Světí (uzavírka 25.5. – 26.6.)  
11.6.2020 ukončeno čerpání pro snižování hladiny spodní vody 
 
Ve Bříze bude z důvodu zásahu na vodovodu v místě kolize s kanalizací (v uličce u čp. 61) ve středu 
1.7.2020 v čase 8-15 hodin odstávka dodávky pitné vody.  
 
Chybí posledních pár metrů stoky směrem na Světí, skončilo trvalé čerpání vody z rýhy a nyní již se 
pokračuje bez trvalého čerpání. Se zástupci obce probíhají pochůzky po místních komunikací a určuje se 
rozsah prací na místních komunikací. Původní cesty nemají potřebné konstrukční vrstvy a poté co na ně 
najede těžká technika, tak se rozpadají. Co se opravuje navíc nad rámec rýhy, je vícenáklad, na který se 
neposkytuje dotace a řeší se samostatnou objednávkou u dodavatele.  
 
Byly stížnosti na pokles spodní vody, čerpání bylo pro provádění stavby nezbytné a stavba by trvala 
mnohem déle nebo by nebyla realizovatelná. Čerpání a hodiny se zapisují do stavebního deníku. Má zprávu 
od stavbyvedoucího pana Dostála, že se voda začíná vracet zpět. Dělají se ještě opatření, že se některá část 
kanalizace zatěsní špuntem (jílovou ucpávkou) a mělo by dojít dřívek tomu, že se voda vrátí zpět.  
T. Kocián – kde je tento špunt daný?  
Ing. Domán – špunt je daný od krámu dolů.  
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To, co řeší dozor, tak jsou hlavní stoky a veřejná část přípojek. Je to věc, která je dotovaná ze SFŽP a občané 
mají štěstí, že obec hradí i soukromé části přípojek, to při dozorování v jiných obcích neviděl. To není 
standardní věc, většinou si obyvatelé obcí hradí soukromé části přípojek.  
 
 
 
p. Vroubek - Jestli bylo zanešeno, jak byla komunikace široká a jak široká se bude pokládat. To, co bylo 
vybudováno tady v Rosnicích, tak mu to přijde, že je to širší cyklostezka. Pokud se potkají dvě auta, jedno 
bude muset couvat. Cesta je minimálně o půl metrů užší, než byla.  
Tady je o 60% řezných čar a klikatic více, než kdyby se to vybralo v celku. U pana Němečka nechali 4 metry 
asfaltu starého.  
Ing. Derner –  cestou je spousta vjezdů, kde se dá vyhnout. Několikrát tam jel a zase tak moc úzké to není.  
Ing. Šandera – mohli jsme se rozhodnout, jestli tam nechat štěrk, který tam byl a mohla se rýha zasypat. Je 
pravda, že když to bude dělat místním potíže, tak se to dá udělat jednosměrné. Na toto obec nedostane ani 
korunu, tato obec má 6 místních částí.  
J. Pešek – v projektu bylo, že se to řízne a bude se platit pouze to, kde bude kanalizace. Buďme rádi, že tu 
máme cestu novou, protože se to stihlo ještě před Covidem.  
J. Novák – není ta cesta ideální, ale radši bude mít kolem cesty trávu než mít dvouproudovou luxusní cestu.  
S. Novák – posledně se dohadovala cena za vícepráce.  
Ing. Domáň – projektová dokumentace počítala s čerpáním vody na přípojkách, na stokách to nebylo  
zahrnuto v rozpočtu, potom došlo k tomu, že došlo k výměně zápisu v SUSkových komunikacích. Pan 
starosta vyzval všechny správce sítí, aby udělali revize na svých částech.  
MUDr. Kovalský – kolik stojí soukromé části přípojek?  
Ing. Derner – Jedná se o cca 21 mil. Kč 
J. Novák – rezervu obec měla, ale vzhledem ke stávající situaci se řeší, kde se co ušetří.  
 
Ing. Domáň – celý projekt je za cca 190 mil. Kč bez DPH a cena víceprací není zase tak hrozná.  
 
JUDr. Zlatohlávková – možná se to vyasfaltuje letos, ale kdyby se to nestihlo, tak by se to udělalo až příští 
rok. Pokud by se to neopravilo do zimy, tak se s tím bude muset něco udělat, protože si cesta velmi sedla a 
je tam velký výškový rozdíl.  
Ing. Domáň – tam, kde nejsou chodníky, tak tam se bude balit určitě a cesta do zimy bude hotová. Je hlad 
po asfaltových směsích a je to složité domluvit asfaltéry.  
JUDr. Zlatohlávková – na posledním zasedání zaznělo, že by měl dozor stát na straně obce a ne stát na 
straně zhotovitele.  
Ing. Derner – pan Domáň je tu když ne každý den tak obden, tráví tu spoustu času a pracuje tu pro nás. 
Ing. Domáň – jsem placený obcí a jednoznačně jsem s obcí na stejné straně.  
 
Pan Neměček – všichni vyjíždíme přes Všestary na Hradec a nevšiml si, že by tam bylo někde snížení 
rychlosti. Je to tam velmi nebezpečné, chtělo by požádat o snížení rychlosti.  
 
Dne 18.6.2020 proběhla po celé stavbě ve všech místních částech monitorovací návštěva manažera SFŽP.   
Projektový manager SFZP byl proveden po všech místních částech, požádali jsme projektového manažera o 
kontrolu sami.  
 
 

b) Přeložka vodovodu „Za sušárnou“ – záměr vložit do majetku VAK 
 

Pro umožnění napojení budoucího vodovodu „Přeložka vodovodního řadu „Za Sušárnou“ k.ú. Rosnice u 
Všestar, p.p.č. 546 a 407 si VAK HK vyhrazuje podmínku, že ke dni předání staveniště zhotoviteli stavby 
přeložky předloží stavebník (obec Všestary) zastupitelstvem schválený záměr obce převést vlastnické právo 
k budovanému vodovodu na VAK HK formou nepeněžitého majetkového vkladu do základního kapitálu 
VAKHK.  
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Podle § 85, písm. e) Zákona o obcích jsou peněžité i nepeněžité vklady do právnických osob vyhrazeny 
zastupitelstvu obce.  
 
Přítomných zastupitelů před hlasováním 12 
Návrh usnesení č. 79/2020: Zastupitelstvo obce schvaluje záměr převést vlastnické právo k vodovodu 
„Přeložka vodovodního řadu „Za Sušárnou“ k.ú. Rosnice u Všestar, p.p.č. 546 a 407“ na Vodovody a 
kanalizace Hradec Králové, a. s., Víta Nejedlého 893, 500 03 Hradec Králové, IČ 48172898 (dále jen VAK HK) 
formou nepeněžitého majetkového vkladu do základního kapitálu VAK HK. 
Hlasování o usnesení č. 79/2020: pro 11 proti  0 zdržel se  1– bylo / nebylo schváleno.  
 

  
 

c) Soukromé části kanalizačních přípojek 
 
Předpokládaný postup realizace:  
přípojky jsou / budou provedeny k místu napojení 
definitivní přepojení do nové splaškové kanalizace bude prováděno od letních prázdnin  
před přepojením bude nutné prokázat dokladem vyvezení žumpy, septiku, domovní ČOV (nelze 
jednorázově vyčerpat do kanalizace - ČOV bude uváděna do provozu postupně)  
 

• probíhají přípojky ve Všestarech a Rosnicích  

• pro Rozběřice bude předáno staveniště 

• dodatečné přípojky (od r. 2016 a dále nejsou zahrnuty do projektu ČOV a kanalizace Všestary a 
místní části) celkem ve Všestarech, Rosnicích a Rozběřicích cca 70 přípojek a nejsou zahrnuty v ceně 
díla ani smluveny. Provedeny byly pouze veřejné části z důvodu nutnosti vyústit přípojku mimo 
komunikaci.  

 
Upozornění občanům: Soukromá část přípojky hrazená obcí končí v místě napojení vyústění kanalizace 
z objektu. Pokud je nutné přepojení kanalizace uvnitř domu (ve sklepě …), instalační či stavební práce s tím 
spojené nejsou hrazeny obcí.  
 
Ing. Derner – provozní zkoušky budou moci probíhat cca od půlky července, včas dostanou lidé vědět, že si 
mají vyvézt septiky.  
JUDr. Zlatohlávková – kdy bude v Rozběřicích předáno staveniště. Aby lidé byli doma a neodjeli například na 
dovolenou.  
Ing. Derner – Mělo by k tomu dojít cca do 14 dnů. Bude chodit stavbyvedoucí a s lidmi se domluví.  
Ing. Šandera – nemá smysl se bavit o tom s dělníky, kteří kopou, takovéto věci se řeší se stavbyvedoucím 
popřípadě s dozorem.  
Ing. Derner – dozor na domovních částech přípojek dělá pan Ivo Táborský.  
 

 
 

d) Dodatečné stoky Všestary (směr Světí) a Rosnice (4RD) 
 
Se zhotovitelem stavby AVJ-STAVBY s.r.o Svitavy proběhlo předání staveniště 23.6.2020, práce zahájeny 
vytýčením sítí. Dokončení do 30.11.2020 vyplývá ze smlouvy o dílo, opravy komunikaci musí být dokončeny 
do 30.10.2020.  
Od 7.7.2020 bude uzavřena komunikace od odbočky ke hřbitovu směr Světí (možnost výjezdu z lokality 
„Vít“ bude po dobu výstavby zachována)  
 
Žádost o dotaci na stavbu byla na KHK podána 27.3.2020. Náklad stavby vč. přípojek je 3.284.848 Kč, z toho 
způsobilé (jen stoky) 2.798.765 Kč, požadovaná dotace byla 2.235.000 Kč, schvalovalo ji zastupitelstvo KHK 
dne 22.6.2020.  
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e) Napojení provozně související kanalizace (lokalita Vít)  
Jedná se ve smyslu vodního zákona o napojení provozně souvisejících kanalizací. S využitím dostupných 
vzorů bylo zadáno zpracování smluv:  

• Dohoda o úpravě práv a povinností vlastníků provozně souvisejících kanalizací  

• Smlouva o nájmu a provozování kanalizace pro veřejnou potřebu  
Pro napojení obou kanalizací zpracuje projektant změnu stavby před dokončením tak, aby z poslední šachty 
na stoce A-A (nad areálem ZD) bylo doplněno propojení s dříve vybudovanou kanalizací v lokalitě Vít.  
 
Pro likvidaci splaškových vod z objektů v lokalitě Vít byly přípojky kanalizace na hranici pozemků 
jednotlivých RD v minulosti zkolaudovány.   
 
JUDr. Zlatohlávková – o tom, že se jedná o dobré řešení není sporu.  
Ing. Šandera – pro většinu dodatečných přípojek bude obec vlastnit hlavní řády a veřejný řád přípojek 
v lokalitě Vít by se stal mezičlánkem mezi soukromým řádem patřícím panu Vítovi a soukromými vlastníky.  
 

5. Připomínky občanů  
 
 
Ing. Derner - Přečerpávací stanice ve Bříze – musíme se tam dostat za jakéhokoliv počasí. Při zpevňování 
sjezdu by se mohla udělat 3 podélná parkovací stání. 
 
p. Pešek – poděkoval za úpravu obce v Rosnicích,  

– osadní výbor prošel obec a spousta lidí neakceptuje rozdané kompostéry a sypou to na různých 
místech. Byli by rádi, aby byla sjednána náprava.  

– Dalším krokem by se mělo vyřešit parkování u pana MVDr. Nováka.  
 
Došel Jaroslav – ve Všestarech se začali množit nutrie, jestli je nějaký nápad jak to vyřešit.  
 
Novák Stanislav – v ulici u Nováku je schozený hydrant.  
 
 
 

6. Informace o průběhu a přípravě dalších akcí 
Důvodová zpráva pro jednání zastupitelstva dne 25. 6. 2020 
Předkladatel: Ing. Michal Derner, MBA 

 

a) Vestavba bytů čp.35 
 
Obec byla úspěšná v žádosti o dotaci v programu MF  VPS-223-2-2020 Podpora výstavby, obnovy a 
provozování komunální infrastruktury (žádost podána 13.3.2020).  
Dne 10.6.2020 bylo do DS doručeno Sdělení o poskytnutí dotace s výsledkem Žádosti se vyhovuje v plném 
rozsahu. Na stránkách MF ČR byla zveřejněna tabulka s podpořenými projekty v rámci výzvy č. 7 
podprogramu 298D2230 (nájemní bydlení) – obec Všestary je z 57 podpořených na 20. místě se 78 body 
(Max.= 86,6; min = 59,9 bodu).  
Příloha: 6.a_Isprofin_Vyzva-c-0007_2020_Seznam-schvalenych-projektu-k-financovani.pdf 
 
Akce s celkovou výší nákladů 2.115.371 Kč bude v rámci výzvy ministerstva financí „VPS-223-2-2020 
Podpora výstavby, obnovy a provozování komunální infrastruktury“ podpořena dotací ve výši 1.903.833 Kč.  
Vlastní podíl obce činí 211.538 Kč. Tuto částku můžeme dofinancovat díky další dotaci z programu 
Královéhradeckého kraje POV ve výši 290.000 Kč, která nám byla schválena Zastupitelstvem KHK dne 
4.5.2020 usnesením č. ZK/28/2243/2020, a to na již zrealizovanou a zaplacenou stavbu autobusové 
zastávky v Rosnicích (smlouva o poskytnutí dotace je nyní na podpis u hejtmana KHK).  
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ČS a.s. jako poskytovatel úvěru na stavbu kanalizace má v úvěrové smlouvě vyhrazeno schválení 
realizovaných investic mimo stavbu kanalizace. S vestavbou za výše uvedených podmínek byl ze strany ČS 
a.s. vysloven souhlas.  
ZO podmínilo realizaci stavby přidělením dotace od MF. Podmínky pro zahájení realizace tak byly splněny a 
rada obce vyslovila souhlase zahájením stavby.  

 
 

b) Chodníky Rozběřice 
Na projekt stavby chodníků v Rozběřicích byla 14.10.2019 podána žádost o dotaci na SFDI.  
V seznamu žádostí schválených výborem SFDI dne 9.dubna 2020 je na projekt chodníků v Rozběřicích 
přidělena obci Všestary dotace 5.169.599 Kč.  
 
V pondělí 15.6.2020 ve 12:00 hod skončila lhůta pro podání nabídek na stavbu chodníku v Rozběřicích.  
Podáno bylo 5 nabídek v cenovém rozpětí 8.226.036,17 Kč až 10.466.962,98 Kč vč. DPH 
Projektant provedl věcnou kontrolu nejvýhodnější nabídky - úplnosti nabídky a posouzení případné 
neobvykle nízké ceny – nabídka vyhovuje. 
 
Srovnání hodnot získaných při hodnocení a výsledek hodnocení 
 

Pořadové 
číslo nabídky 

Obchodní firma účastníka Nabídková cena v Kč bez DPH  Pořadí 

1. KENVI CZ s.r.o. 7 954 348,5,- 3. 

2. SOVIS CZ, a.s. 8 650 382,63,- 5. 

3. JV DLAŽBY s.r.o. 6 914 972,5,- 2. 

4. Dlažba Vysoké Mýto, s.r.o. 6 798 377,- 1. 

5. Stavoka Kosice, a.s. 8 451 200,01,- 4. 

 
K vyhodnocení nabídek se sešla 23.6.2020 v 14:00 hod hodnotící komise. Jediným hodnotícím kritériem byla 
výše nabídkové ceny.  

Jako ekonomicky nejvýhodnější byla vyhodnocena nabídka účastníka č. 4, obchodní společnosti Dlažba 
Vysoké Mýto s.r.o., se sídlem Husova 437, Litomyšlské Předměstí, 566 01 Vysoké Mýto, IČO: 259 53 818, 
neboť tento předložil nabídku s nejnižší nabídkovou cenou v Kč bez DPH. 
Hodnocení vč. posouzeni splnění podmínek je uvedeno v Písemné zprávě o hodnocení nabídek a o 
posouzení splnění podmínek účasti vybraného dodavatele -„Všestary – chodníky, lokalita Rozběřice – I. 
etapa“. Ve všech kritériích a podmínkách zadávacího řízení uchazeč. č.4 vyhověl. Výsledek posouzení je 
uveden v Písemné zprávě v části:  

VI. ZÁVĚR 

Komise se jednomyslně rozhodla doporučit zadavateli uzavřít smlouvu s účastníkem č. 4, obchodní 
společností Dlažba Vysoké Mýto s.r.o., se sídlem Husova 437, Litomyšlské Předměstí, 566 01 Vysoké Mýto, 
IČO: 259 53 818, neboť nabídka shora uvedené obchodní společnosti splnila veškeré podmínky účasti 
v zadávacím řízení ve smyslu ustanovení § 37 ZZVZ a tato nabídka byla vyhodnocena jako ekonomicky 
nejvýhodnější. 

 
Rada obce usnesením č. R57/2020 dne 23.6.2020 vzala na vědomí písemnou zprávu hodnotící komise a 
rozhodla o přidělení zakázky obchodní společnosti Dlažba Vysoké Mýto s.r.o. Smlouva o dílo bude 
podepsána po uplynutí zákonných lhůt od doručení rozhodnutí o výběru zhotovitele.  
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c) Chodníky Všestary 
 
Projektant zaslal 29.1.2020 k připomínkování návrh technického řešení. S ohledem na vytížení kapacit 
výstavbou kanalizace bylo k připomínkování předloženo investičnímu výboru 18.5.2020 (výstup byl 
prezentován na zasedání ZO 28.5.2020) a k projednání v zastupitelstvu se předkládá nyní.   
 
Ing. Jiří Nývlt zaslal návrh na dodatek ke SOD na vyhotovení PD „Chodníky v místní části Všestary“  
 
Návrh stavby, technické řešení do 30.01.2020        SPLNĚNO PŘEDÁNÍM NÁVRHU STAVBY DNE 29.1.2020 
 Vzhledem k tomu, že dosud nebyl ze strany objednatele návrh stavby odsouhlasen, bude nutné i další 
termíny posunout. 
Navrhuji následující termíny: 
Podání žádosti o vydání společného povolení – ve lhůtě 2 měsíce od odsouhlasení návrhu stavby 
Dokumentace pro provedení stavby a výběr zhotovitele - ve lhůtě 2 měsíce od podání žádosti o vydání 
společného povolení 
 
Příloha: 6.c_Chodníky v místní části Všestary - PD - Dodatek č. 1 k SOD-termíny 
 
JUDr. Zlatohlávková – na minulém zasedání se dotazovala na chodníky, jestli je někdo viděl.  
Ing. Derner – po minulém zasání rozesílal zastupitelům podklady. Přednesl zastupitelům mapy.  
Ing. Šandera – jestli nám na tuto část zůstanou peníze, za něj by opravil kousek silnice od Navrátilu po 
Fujdiaokovi.  
Petr Šandera – když u Kubánku budou stavět Kulhánkovi, jestli by nebylo vhodné prodloužit chodník až za 
jejich nemovitost.  
 
Přítomných zastupitelů před hlasováním 11 
Návrh usnesení č. 80/2020: ZO schvaluje uzavření dodatku č.1 ke smlouvě o dílo č. 11/s/2019 se společností 
Highway Design ze dne 1.10.2019, kterým se mění pevné termíny realizace dílčích částí PD pod názvem 
„Chodníky v místní části Všestary“ na lhůty vázané na součinnost objednatele.   
Hlasování o usnesení č. 80/2020: pro 10, proti  1, zdržel se 0 – bylo / nebylo schváleno.  
 
Přestávka 21:00 – 21:08 hodin 
 

7. D35 - odpočívka 
Důvodová zpráva pro jednání zastupitelstva dne 25. 6. 2020 
Předkladatel: Ing. Michal Derner, MBA 
 
Dne 11.6.2020 proběhla na Chlumu informační schůzka k záměru ŘSD k vybudování odpočívky na D35. 
podle zápisu se jednání zúčastnili vedle ŘSD i zástupci obcí a organizací:  

– Muzeum východních Čech 
– Komitét pro udržování památek z války roku 1866 
– Garda města Hradec Králové, Projekt Könniggrätz 1866 
– Královéhradecký kraj (odbor kultury a památkové péče) 
– Hradecký venkov o.p.s., Mikroregion obcí památkové zóny 1866 
– Společnost ochránců památek ve východních Čechách 
– obce Všestary, Hořiněves, Máslojedy, Mokrovousy, Třesovice,  

 
Příloha: 7_ZAPIS_jednani_k_vystavbe_u_D35_11062020 
ze ZÁPISU z jednání zástupců Muzea východních Čech, místních samospráv a spolků se zástupci ŘSD: 
 
Zápis průběhu jednání, které bylo oboustranně věcné a přínosné:  

• Zástupci ŘSD vysvětlovali záměr odpočívek, technické souvislosti a nabídli zpracování dalších 
variant.  

o záměr je na začátku v návrhové fázi  
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o nejbližší odpočívka směr Morava – cca 40 km u Dolní Rovně (opačným směrem jsou cca 17 
km odpočivadla u Bílska)  

o Složitost výstavby odpočívek v určitých úsecích = zbývá málo možností, kde stavět  
 

• Představitelé muzea, spolků a obcí sdělili jasné argumenty a důvody nesouhlasu s touto dálniční 
stavbou v úseku šesti kilometrů, které procházejí památkovou zónou.  

o Mezinárodní souvislosti  
▪ význam bitvy ü Hradce Králové 1866 a války 1866 pro mezinárodní historii  

▪ zkušenosti s absencí výstavby na bojištích ze zahraničí. Jako příklad ukrajinské 
bojiště u Zborova  

▪ zájem státu na prestiži bojiště (návštěvy velvyslanců, vojenských přidělenců, 
Bundeswehru apod.)  

▪ každý rok tisíce účastníků vzpomínkových akcí z celého světa  
o Etika  

▪ technickou stránku nelze povýšit nad etiku a pietu. Hroby navštěvují dodnes potomci 
či příbuzní  

▪ památková zóna  
o Komunikace 

▪ kritika opomenutí včasné komunikace záměru  

▪ oddělení diskuze o D35 a odpočívek  
o Právní aspekty  

▪ nesouhlas s odpočívkou v krajinné památkové zóně, tzn. upozornění na rozpor se 
zákonem o památkové péči  

 

Závěry jednání:  
• Představitelé muzea, spolků a místních samospráv sdělili zástupcům jednomyslné 

nesouhlasné stanovisko se záměrem výstavby benzinových pump nebo odpočívadel u D35 v 
krajinné památkové zóně bitvy u Hradce Králové z roku 1866 (Území bojiště u Hradce 
Králové).  

• Zástupci ŘSD vzali výše uvedené argumenty a stanovisko na vědomí a budou s nimi dále pracovat.  

 
 
Ing. Derner – zástupci RSD museli cítit, že se jim nejspíše nepodaří odpočívku protlačit. Doufejme, že se to 
vyvíjí příznivým směrem.  
JUDr. Zlatohlávková – musí poděkovat, že je zastupitelstvo zde, protože odsud je krásný výhled, kde by 
odpočívka měla být. Zápis z jednání s ŘSD jsme v podkladech k dispozici neměli a z kusého vyjádření byla 
rozčarovaná.  
 
 
Přítomných zastupitelů před hlasováním 12 
Návrh usnesení č. 81/2020: ZO Všestary pověřuje JUDr. Zuzanu Zlatohlávkovou a Mgr. Zuzanu 
Zlatohlávkovou sepsáním textu petice podle zákona č. 85/1990 Sb. o právu petičním a následným předáním 
jeho znění zastupitelstvu obce Všestary na vědomí. Za autora petice bude onačena JUDr. Z. Zlatohlávková, 
Rozběřice 57, 50312 Všestary. Předmětem petice bude vyjádření k odmítnutí odpočívky u D 35 v nejbližším 
okolí obce Všestary.  
Hlasování o usnesení č. 81/2020: pro 12, proti  0, zdržel se 0  – bylo / nebylo schváleno.  
 
 
 

8. Závěrečný účet obce za rok 2019 
Důvodová zpráva pro jednání zastupitelstva dne 25. 6. 2020 
Předkladatel: Ing. Michal Derner, MBA; Renáta Lexová – účetní obce 
 
Závěrečný účet obce byl zveřejněn 26.5.2020.   
Na úřední desce byl návrh závěrečného účtu zveřejněn v souladu s §17, odst. 6 zákona 250/2000 Sb. v 
užším rozsahu, který obsahuje alespoň údaje o plnění příjmů a výdajů rozpočtu v třídění podle nejvyšších 
jednotek druhového třídění rozpočtové skladby a závěr zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření. 
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Způsobem umožňujícím dálkový přístup bylo zveřejněno úplné znění návrhu závěrečného účtu včetně celé 
zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření a dalších jeho příloh č. 1-10   
1.             Výkaz pro hodnocení plnění rozpočtu ÚSC                                                               17 stran 
2.             Rozvaha ÚSC                                                                                                                       5 stran 
3.             Výkaz zisku a ztrát ÚSC                                                                                                     3 strany 
4.             Příloha účetní závěrky ÚSC                                                                                            17 stran 
5.             Výsledek hospodaření ZŠ a MŠ Všestary vč. příloh účetní závěrky                         78 stran 
6.             Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření Obce Všestary za rok 2019            15 stran + 3 str. 
ověřovacích doložek z konverze 
7.             Seznam účetních jednotek patřících do dílčího konsolidačního celku státu           3 strany 
8.             Inventarizační zpráva                                                                                                        2 strany 
9.             Údaje o poskytnutých garancích                                                                                    1 strana 
10.           Údaje o projektech partnerství veřejného a soukromého sektoru                          1 strana 
 
Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření Obce Všestary za rok 2019 konstatuje, že byly zjištěny chyby: 
uvolněným členům zastupitelstva byla poskytnuta odměna v jiné (nižší) výši, než je stanoveno nařízením 
vlády. Jiné chyby a nedostatky zjištěny nebyly a neuvádí se žádná rizika.  
Výsledek hospodaření příspěvkové organizace ZŠ a MŠ Všestary vč. příloh účetní závěrky schválila za 
zřizovatele rada obce 18.5.2020 usnesením R39/2020. 
 
Přítomných zastupitelů před hlasováním 12 
Návrh usnesení č. 82/2020: Zastupitelstvo schvaluje účetní závěrku za rok 2019 sestavenou k 31.12.2019 a 
hospodářský výsledek za rok 2019, který bude přeúčtován na účet 431.  
Hlasování o usnesení č. 82/2020: pro 12, proti 0, zdržel se 0 – bylo / nebylo schváleno.  
 
Přítomných zastupitelů před hlasováním 12 
Návrh usnesení č. 83/2020: Zastupitelstvo obce  

• vyjadřuje souhlas s celoročním hospodařením obce s výhradou,  

• schvaluje závěrečný účet obce za rok 2019 a  

• souhlasí s provedeným nápravným opatřením k chybám, kterým byly rozdíly ve vyplacených 
odměnách za rok 2019 starostovi a místostarostovi doplaceny v odměnách ve výplatním termínu za 
měsíc březen 2020.  

Hlasování o usnesení č. 83/2020: pro 12, proti 0, zdržel se 0 – bylo / nebylo schváleno. 
 
 
 
 

9. Územní plánování a územní studie 
Důvodová zpráva pro jednání zastupitelstva dne 25. 6. 2020 
Předkladatel: Ing. Michal Derner, MBA 
 
 
a) Změna č. 2. ÚP Všestary 
Veřejné projednání návrhu změny proběhlo dne 9.6.2020 na MMHK. Nikdo k návrhu nevznesl připomínky či 
námitky. 
 
 
b) Územní studie 
Na rozvojovou plochu B-Z1 ve Bříze bylo zadáno vypracování územní studie. K návrhu projektanta vznesli 
vlastníci části dotčených pozemků zásadní nesouhlas s tím, že parcela 101/6 a 99/1 byla už v minulosti do 
územního plánu zařazena bez jejich souhlasu a se zástavbou dle návrhu v územní studii nesouhlasí.  
Po zvážení všech souvislostí navrhují vynětí plochy na parcele 101/6 a 99/1 v k.ú. Bříza u Všestary ze 
zastavitelného území a navrácení využití pozemku jako zemědělské plochy.  
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Projektant v upraveném návrhu územní studie označil plochy zasahující na p.č. 101/6 a 99/1 jako zeleň, 
návrh na vynětí z územního plánu bude zapracován při příští změně ÚP.   
Příloha: 9.b_US_B-Z1_Vsestary 
 
Přítomných zastupitelů před hlasováním 12 
Návrh usnesení č. 84/2020: Zastupitelstvo obce bere na vědomí územní studii na plochu B-Z1 ve Bříze ve 
variantě bez rezervy pro komunikaci a bez retenčních opatření zasahujících do pozemků 101/6 a 99/1 v k.ú. 
Bříza u Všestar a to na základě požadavku vlastníků pozemků 101/6 a 99/1 v k.ú. Bříza u Všestar ze dne 
20.5.2020.    
Hlasování o usnesení č. 84/2020: pro 12, proti  0, zdržel se 0  – bylo / nebylo schváleno. 
 
 
 
 

10. Valná hromada DSO Mikroregion OPZ 1866 
Důvodová zpráva pro jednání zastupitelstva dne 25. 6. 2020 
Předkladatel: Ing. Michal Derner, MBA 
 
Dne 26.6.2020 od 16 hodin se koná valná hromada Mikroregionu obcí Památkové zóny 1866. Obec má na 
valnou hromadu delegovat 4 své zástupce. Na minulou VH byli delegováni členové rady obce Ing. Derner 
Michal, Ing. Fof Vladimír, Válek Leoš a Jiří Novák.  
 
 
Přítomných zastupitelů před hlasováním 12 
Návrh usnesení č. 85/2020: Zastupitelstvo obce deleguje na valnou hromadu Mikroregionu obcí Památkové 
zóny 1866 své zástupce:  Ing. Derner Michal, Ing. Fof Vladimír, Válek Leoš a Jiří Novák.  
Hlasování o usnesení č. 85/2020: pro 12, proti 0, zdržel se 0 – bylo / nebylo schváleno. 
 
 
 

11. Informace z rady obce  
Důvodová zpráva pro jednání zastupitelstva dne 25. 6. 2020 
Předkladatel: Ing. Michal Derner, MBA 
 
RO schválila  
 

❖ Rozpočtové opatření č. 2/2020 
Příloha: 11_Rozpočtové opatření č. 2_2020 
Změny v rozpočtu nastávají: 

•  na straně příjmů  
➢ Průtokový transfer ZŠ 37.000 Kč  
➢ Dotace MF - Vestavba 2 podkrovních bytů 1.903.833 Kč 
➢ Příjmy z úroků (spořící účet) 30.000 Kč  

   Celkem navýšení příjmů o 1.970.833 Kč  

• na straně výdajů  
➢ Průtokový transfer ZŠ 37.000 Kč 
➢ § 6310 bankovní poplatky z úvěru 90.000 Kč 
➢ § 1039 Pěstební činnost (les – oplocenka) 197.583,92 Kč (žádost o dotaci na kůrovce 147.490 Kč 

podána do programu KHK) 
➢ § 3612 Bytové hospodářství (Vestavba 2 podkrovních bytů) 2.156.594,80 Kč 

   Celkem navýšení výdajů o 2.481.178,72 Kč  
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Zůstatek rozpočtových účtů (rezerva) se snižuje o 510.345,72 Kč a je po schválení rozpočtového opatření č. 
2/2019 ve výši 1.616.227,28 Kč.  
 
Další zvýšení na straně příjmů 290.000 Kč (dotace KHK-POV), 147.490 Kč (KHK -kůrovec) a 2.235.000 (KHK- 
Nové kanalizační stoky Rosnice + Všestary) budou zvyšovat příjmovou stranu v dalších rozpočtových 
opatřeních.  
 
Přítomných zastupitelů před hlasováním 12 
Návrh usnesení č. 86/2020: Zastupitelstvo obce bere na vědomí rozpočtové opatření č.2/2020.  
Hlasování o usnesení č. 86/2020: pro 12, proti 0, zdržel se 0 – bylo / nebylo schváleno. 
 
 

❖ Smlouvu na pořízení knihovního systému TRITIUS 
na licenci programu + převod dat do nového systému  12.100 Kč.  
Na změnu knihovního systému (náhrada za končící Clavius) + obnovu části IT techniky získala obec dotaci ve 
výši 18.000 Kč.  
 
Další body jsou obsaženy v programu jednání zastupitelstva.  
 
Zrušení spořícího účtu 
Česká spořitelna, a.s. oznámila, že dne 17.6.2020 skončila platnost stávající úrokové sazby na spořícím účtu 
obce Všestary č. 580246329/0800. Vzhledem k poslednímu snížení sazeb ČNB Vám bohužel nejsme schopni 
dále zhodnocovat Vaše prostředky uložené na tomto spořícím účtu. Proto od 18.6.2020 bude tento účet 
úročený úrokovou sazbou ve výši 0,00% p.a. 
 

 
12. Žádosti o dotace a dary 
Důvodová zpráva pro jednání zastupitelstva dne 25. 6. 2020 
Předkladatel: Ing. Vladimír Fof 
 

a) Všestarské spolky 

• TJ Sokol Všestary z.s. žádá o celkovou částku 2.596,- Kč, jako příspěvek na nákup cen na volejbalový 
turnaj mixů, který se konal 6.6.2020,  

• SDH Všestary žádá o celkovou částku 9.000,- Kč, jako příspěvek na pořádání kulturních, dětských a 
sportovních akcí (za hudební produkci na hasičském plese),  

•  
 
Přítomných zastupitelů před hlasováním 11 
Návrh usnesení č. 87/2020: ZO schvaluje následující příspěvky z programu „Všestarské spolky“:  

• TJ Sokol Všestary z.s. celkovou částku 2.596,- Kč, jako příspěvek na nákup cen na volejbalový turnaj 
mixů, který se konal 6.6.2020,  

• SDH Všestary celkovou částku 9.000,- Kč, jako příspěvek na pořádání kulturních, dětských a 
sportovních akcí (za hudební produkci na hasičském plese),  

Hlasování o usnesení č. 87/2020: pro 11, proti 0, zdržel se hlasování  0– bylo/nebylo schváleno. 
 

b) Ostatní žádosti 
Nohejbal klub Bříza  
Žádost o mimořádný příspěvek nad rámec programu Všestarské spolky ve výši 2.500,- Kč. Ve Bříze se bude 
konat 27.6.2020 na sportovním hřišti letní kino pro veřejnost s filmem „PŘES PRSTY“.  
 
Přítomných zastupitelů před hlasováním 12 
Návrh usnesení č. 88/2020: ZO schvaluje poskytnutí příspěvku na pořádání letního kina 27.6.2020 spolku 
Nohejbal klub Bříza, IČ: 22868259 ve výši 2.500,- Kč. 
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Hlasování o usnesení č. 88/2020: pro 11, proti 0, zdržel se hlasování 1… – bylo/nebylo schváleno.  
 
Hospic Anežky České   
Hospic Anežky České požádal o poskytnutí finančního příspěvku/daru na hospicovou péči bez určení účelu 
Hospice Anežky České (lůžková část) a Mobilního hospice Anežky České (domácí hospicová péče). Kapacita 
Hospice Anežky České je 30 lůžek pro nemocné a 14 přistýlek pro rodinné příslušníky a přátele. Za 25let 
činnosti posloužil hospic více než 9.300 nemocným. Příspěvek v roce 2018 a 2019 činil vždy 20.000,- Kč, pro 
letošní rok je v rozpočtu obce alokována částka 30.000,- Kč. Navrhuji dar v této ve výši poskytnout.  
 
JUDr. Zlatohlávková – dává protinávrh na 20.000,- Kč jako v minulosti.  
 
Přítomných zastupitelů před hlasováním 12 
Návrh usnesení č. 89/2020: Zastupitelstvo obce souhlasí s poskytnutím daru Oblastní charitě Červený 
Kostelec, IČ: 48623814 pro středisko Hospic Anežky České ve výši 20.000,- Kč. 
Hlasování o usnesení č. 89/2020: pro 12, proti 0, zdržel se hlasování 0 – bylo/nebylo schváleno. 
 
 
 

13. Úhrada faktur  
Důvodová zpráva pro jednání zastupitelstva dne 25. 6. 2020 
Předkladatel: Ing. Vladimír Fof 
 
Přítomných zastupitelů před hlasováním 12 
Návrh usnesení č. 90/2020: ZO bere na vědomí úhradu faktur:  

• Zahrada a park s.r.o., IČ: 27539687, Všestary 1, 503 12 Všestary – realizace sadových úprav u 
zastávky v Rosnicích, částka: 34.364,- Kč, 

• Táborský Ivo, IČ: 61191230, Rybova 1892/3, 500 09 Hradec Králové – technický dozor investora 
na stavbě „Realizace soukromých kanalizačních přípojek“5/2020, částka: 36.300,- Kč,  

• Kateřina Žďárská, IČ: 60138599, Sloupno 78, 503 53 Smidary – vybílení požární nádrže Všestary, 
částka: 5.007,- Kč. 

• Ekologický rozvoj a výstavba s.r.o., IČ: 27504514, nám. Československé armády 37, 551 01 
Jaroměř – za výkon investičního dozoru investora v rámci projektu „Kanalizace a ČOV Všestary a 
místní části“ 5/2020, částka: 29.645,- Kč,  

• Vodohospodářský rozvoj a výstavba a.s., IČ: 47116901, Nábřežní 90/4, 150 56 Praha 5 – TDI a 
BOZP kanalizace část 100-Všestary 05/2020, částka: 17.424,- Kč,  

• Vodohospodářský rozvoj a výstavba a.s., IČ: 47116901, Nábřežní 90/4, 150 56 Praha 5 – TDI a 
BOZP kanalizace část 104-ČOV 05/2020, částka: 8.712,- Kč,  

• Vodohospodářský rozvoj a výstavba a.s., IČ: 47116901, Nábřežní 90/4, 150 56 Praha 5 – TDI a 
BOZP kanalizace část 210-Rozběřice 05/2020, částka: 14.520,- Kč,  

• Vodohospodářský rozvoj a výstavba a.s., IČ: 47116901, Nábřežní 90/4, 150 56 Praha 5 – TDI a 
BOZP kanalizace část 220-Lípa 05/2020, částka: 22.082,50 Kč,  

• Vodohospodářský rozvoj a výstavba a.s., IČ: 47116901, Nábřežní 90/4, 150 56 Praha 5 – TDI a 
BOZP kanalizace část 310-Rosnice 05/2020, částka: 14.520,- Kč,  

• Vodohospodářský rozvoj a výstavba a.s., IČ: 47116901, Nábřežní 90/4, 150 56 Praha 5 – TDI a 
BOZP kanalizace část 320-Bříza 05/2020, částka: 22.082,50 Kč,  

• Správa silnic Královéhradeckého kraje, příspěvková organizace, IČ: 70947996, Kutnohorská 
59/23, 500 04 Hradec Králové – právo provést stavbu sjezdu (areál ZŠ, MŠ a plaveckého 
bazénu), částka: 2.823,- Kč,  

• Jiří Ludva, IČ: 88104834, Čistěves 21, 503 15 Nechanice – osekání travnatých ploch (květen), 
částka: 15.312,- Kč,  

• KVIS Pardubice a.s., IČ: 46506934, Rosice 151, 533 53 Pardubice – oprava havarijního stavu 
dešťové kanalizace Všestary + Rosnice, částka: 2,471.675,09 Kč,  
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• Aleš Turek, IČ: 67451837, Otakarova 517, 508 01 Hořice v Podkrkonoší – zaměření skutečného 
provedení „chodník ke Všestarce“, částka: 6.050,- Kč,  

• Aleš Turek, IČ: 67451837, Otakarova 517, 508 01 Hořice v Podkrkonoší – zaměření skutečného 
provedení „autobusová zastávka Rosnice“, částka: 4.840,- Kč,  

• PDV Stavby s.r.o, IČ: 037 17 721, Pivovarská 579, 552 03 Česká Skalice – realizace soukromých 
částí kanalizačních přípojek, květen 2020, částka: 413.591,94 Kč,  

• Jaroslav Meliš, IČ: 68223838, Masarykova 808, 517 41 Kostelec nad Orlicí – provedení 
veřejnosprávní kontroly PO (ZŠ a MŠ, Všestary), částka: 20.000,- Kč,   

• ELEKTRO HADRAVA s.r.o., IČ: 28146921, Na Sušírně 490, 394 70 Kamenice nad Lipou – izolátor 
kladkový na VO 14ks, částka: 2.493,16 Kč,  

• Královéhradecká provozní a.s., IČ: 27461211, Víta Nejedlého 893, 500 03 Hradec Králové 3 – 
materiál pro odbočku vodovodní přípojky Rozběřice 62, částka: 8.725,- Kč, 

• Správa silnic Královéhradeckého kraje, příspěvková organizace, IČ: 70947996, Kutnohorská 59, 
500 04 Hradec Králové – právo provést stavbu (kanalizační řady a přípojky Všestary a Rosnice) 
Dodatek č. 1, částka: 98.797,- Kč,  

• Jiří MELICH, IČ: 42231256, Karla Čapka 681/2, 500 02 Hradec Králové 2 – znalecké posudky o 
ceně nemovitých věcí – hřbitov v kú. Lípa, částka: 8.385,30 Kč, 

• Ing.Lenka Hladíková, IČ: 66789486, Blešno 12, 503 46 Třebechovice pod Orebem – 
dendrologický posudek vybraných dřevin, částka: 2.040,- Kč,  

• Zeppelin CZ s.r.o., IČ: 18627226, Lipová 72, 251 70 Modletice – pronájem vysokozdvižné 
plošiny, částka: 31.278,50 Kč,  

 
Hlasování o usnesení č. 90/2020: pro 12 proti 0, zdržel se 0 – bylo / nebylo schváleno. 
 
Ing. Šandera  – když se budou kácet špatné lípy u kostela, stálo by za zvážení pokácení i ostatních a 
přimlouval by se za kompletní vysazení nových velmi vzrostlých líp, aby to tvořilo sjednocený celek.  
 
 
 

14. Pozemky  
Důvodová zpráva pro jednání zastupitelstva dne 25. 6. 2020 
Předkladatel: Ing. Vladimír Fof 
 

• Smlouvy o věcných břemenech 
 

1. ČEZ Distribuce – SoBS VB  IP-12-2011928/2 Rosnice, p.č.597, přípojka knn 
ČEZ Distribuce, a.s. IČ: 24729035 zastoupená firmou MATEX HK s.r.o., Kladská 181/55, 500 03 Hradec 
Králové, IČ 25968807, žádá o uzavření smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene – kabelové 
vedení nn na p.č. 567/1 v k.ú. Rosnice u Všestar.   
SoBS VB je ve znění vzoru smlouvy projednané a schválené s ČEZ Distribuce.  
  
Příloha: 14-01 SoBS VB_IP-12-2011928-2 Rosnice pč597, přípojka knn 
Příloha: 14-01 příloha situace IP-12-2011928-2 Rosnice pč597, přípojka knn 
Příloha: 14-01 příloha SoVB IP-12-2011928-2 Rosnice pč597, přípojka knn 
 
Přítomných zastupitelů před hlasováním 12 
Návrh usnesení č.  91/2020: ZO schvaluje uzavření Smlouvy o uzavření budoucí smlouvy o zřízení věcného 
břemene – služebnosti IP-12-2011928/2 Rosnice, p.č.597, přípojka knn se společností ČEZ Distribuce, a. s., IČ 
24729035, která je zastoupena společností MATEX HK, s.r.o., IČ 25968807, a jejíž součástí je znění budoucí 
Smlouvy o zřízení věcného břemene - služebnosti.   
Hlasování o usnesení č. 91/2020: pro 12 proti 0, zdržel se 0 – bylo / nebylo schváleno. 
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• Hřbitov Chlum v k.ú. Lípa – převod vlastnictví 
 
V otázce převodu vlastnictví hřbitova na Chlumu na obec byl po komunikaci s ÚZSVM (Úřad pro zastupování 
státu ve věcech majetkových) zadán a vypracován znalecký posudek na ocenění (1.670.770 Kč).  
 
K otázce převodu ÚZSVM sdělil: 
Bezúplatný převod je pak možný tomu subjektu, který reálně správu hřbitova vykonává = plní povinnosti 
vyplývající ze zákona o pohřebnictví (veřejný zájem), nebo vynakládá na správu a údržbu tohoto majetku 
prostředky, které by jinak musel vynaložit stát (hospodárnost). Tj. teoreticky to nemusí být žádná z obcí 
původního svazku, protože historické vlastnictví ani správa důvodem pro převod nejsou. Pokud by jiná obec 
od vás správu a údržbu převzala, bylo by o převodu jednáno s touto obcí. 
 
K historickému vlastnickému podílu na hřbitově se hlásí i obec Čistěves, výše uvedené informace byly 
starostovi Čistěvsi přeposlány.  
 
JUDr. Zlatohlávková – záleží na tom, kdo vede pohřební knihy, a ty vede obec Všestary.  
 
 

15. Závěr  
 
jednání ukončeno v 22:20 
 
 
Zapsala: Andrea Netušilová                               .............................................. 

Ověřovatelé:   Novák Jiří    ..............................................                            

                          Došel Jaroslav    .............................................. 

Starosta obce: Ing. Michal Derner, MBA   ..............................................                             

  
Seznam příloh (pouze k archivovanému originálu):   
č. 1 – prezenční listina  
č. 2 – přijatá usnesení 


